
 

 

Bilaga 

 

Pensionärsrådets balanslista över kommande besök, frågor mm 

 

 

Besök, fråga Väcktes när Tas upp när 

Frågan om utökat föreningsstöd som ställdes till Kerstin 
Sandström den 5 november är fortfarande under 
utredning. Förvaltningen återkommer i frågan. 

5 november 
2018 

Våren 2019 

Besök av avtalsförvaltare, Äldreförvaltningen 8 oktober 2018 1 april 2019 

Nytt besök av avdelningschef för stadsutveckling, Sara 
Wrethed, om stadsplanering 

Hur samverkar förvaltningen med näringslivet? 

4 juni 2018 13 maj 2019  

Besök av dietist 5 november 
2018 

våren 2019 

Rådet önskar besök av Petra Ullman. Förvaltningen 
undersöker möjligheten. 

3 december 
2018 

 

Fråga angående ärende Uppföljning av kommunal 
dagverksamhet – Edö. 

I bilaga till tjänsteutlåtande finns på sidan 5 talet 9,5 
angivet men rubrik saknas. Rådet undrar vad som 
redovisas. 

21 januari 2018 25 februari 2019 

 

 

 

Balanslistan uppdaterades senast den 21 januari 2019 


